
 
Betsyrelsesmøde i Tunø festival – tirsdag den 26. oktober 

2010.  
Mødt: Hans – Lene – Jannie – Kristian – Pelle – Helle – Jørn 

– Sus ¤ Afbud: Kitte 

 
 
1 Godkendelse af dagsorden: 

OK. 
 

2 Økonomi: 
 

Regnskabet mangler lige det sidste. Der vil være revision på 
det, fredag den 5. november 2010.  
 
Bestyrelsen blev enig om, som også formændene synes på 
vores evalueringsmøde, at sætte kontingentet op til 300 
kroner. 
 
Øl/spiritus priser i P-teltet sættes som minimum til 20 kroner 
pr. genstand. 
 
Vi har ansøgt Mads Clausens fond om tilskud. Svar ventes 
senere på året. Jørn har gang i noget omkring tilskud via ”en 
eller anden” EU forordning. Lene prøver at undersøge noget 
omkring en fundraiser hun kender til. 

 

3 Generalforsamling torsdag den 11. nov. 2010: 
 

Afholdes, som sidste år, i Møllevangskolens festsal, torsdag 
den 11/11 2010 kl. 19:00, som meddelt i festivalprogrammet 
for 2010.  
 
Hans er på valg som formand og ønsker genvalg. 
 
Sus er på valg og ønsker ikke genvalg. Jørn er ligeledes på 
valg, men ønsker genvalg. Bestyrelsen anbefaler at Jannie, 
nuværende suppleant, vælges ind i bestyrelsen. 

  
Lene er på valg som suppleant og genopstiller. 

 
Forslag skal være Festivalforeningen i hænde senest en uge 
før generalforsamlingen. Der er endnu ikke ankommet nye 
forslag. 



 
Bestyrelsen vil foreslå Frode Holm og Poul Juul som 
dirigenter. 
 
Medlemslister står Helle for. 
  
Dagsorden inkl. Nye forslag, Regnskab og budget står Helle 
for. 
  
Døren, her snakker Helle med Annie om 2 styk. 
  
Stemmesedler sørger Grethe Nim for. 
 
Bestyrelsen mødes kl. 17:00. 

 

 
4 Vedtagelse af musikbudget for 2011: 
 

I lyset af at det er 25 års jubilæum og at kontingentet sættes 
op med 100 kroner pr. medlem, vil bestyrelsen gå ind for et 
musikbudget på 875.000 kroner for 2011. 

 

5 Tunø-Børnene 2011: 
 

Der var indkommet forslag om forskellige former for støtte, 
for at kunne samle flere af de ældre Tunø børn i anledning af 
jubilæumsåret. Bestyrelsen diskuterede disse og vil tilbyde 
alle ”børnene” et festival armbånd for 2011. 

 

6 Nyt fra udvalgene: 
 

Brunch har haft et godt møde. De vil prøve at sælge mere i 
2011, både i P-teltet og i det store telt. Respekt! 
 
Transport har haft deres årlige evalueringsmøde på 
Tunøfærgen. De ting som blev diskuteret, vil Qrt snakke med 
de forskellige formænd om, senere på sæsonen. Som 
sædvanlig hyggeligt og så var der pølsebord med selvbragte 
drikke varer. 
 
Festival info, tidligere Øko. Sek., havde et meget positivt og 
hyggeligt evalueringsmøde. De var ude at spise bagefter og 
et ”par” stykker vist også lidt videre i byen! 

 

7 Nyt fra Tunø: 



 
Tunø bliver selvforsynende med vedvarende energi! Et fælles 
Dansk/Irsk (kan det blive bedre?) EU projekt, som 
indbefatter nogle Danske og Irske småøer. Det skal være 
sådan at vi producerer mere energi end vi bruger, om 2 år. 
 
Der er en 7 til 8 huse til salg på Tunø. 
 

 

8 Evt.: 
 

Her blev diskuteret lidt af hvert. Bl.a. vil vi prøve at lave en 
medarbejder kontrakt. Vi snakker med de andre festivaler og 
Kristian vil prøve at lave et udkast. 


